

RFP 401697

*****Please note that the closing date is extended until October 27th, 2017*****

***** Veuillez noter que la date de clôture est prolongée jusqu'au 27 octobre 2017*****

Question 7

For Mandatory Requirements M3, M7, M10, and M14 would ISED accept references for work that was performed by the proposed resource in a full-time employment arrangement in addition to work performed on “contract”? If so, ISED might want to consider changing the word “contract” to “project” in each of those mandatory requirements.

Answer 7

Yes, references for work that was performed by the proposed resource in a full-time employment arrangement in addition to work performed on “contract” are acceptable for Mandatory Requirements M3, M7, M10, and M14.

Question 8

Can we submit only one (1) for example the Business Analyst and not all resource for this requirement?

Answer 8

No, resources must be submitted for all four resource categories: B.3 Business Consultant, B.1 Business Analyst, A.14 WEB Developer and I.4 Database Modeller / IM Modeller.

Question 7

Pour les exigences obligatoires M3, M7, M10 et M14, l'ISDE accepterait-il des références pour le travail effectué par la ressource proposée dans le cadre d'un contrat de travail à temps plein en plus du travail effectué sur «contrat»? Si tel est le cas, ISED pourrait envisager de remplacer le mot «contrat» par «projet» dans chacune de ces exigences obligatoires.

Réponse 7

Oui, les références pour le travail effectué par la ressource proposée dans le cadre d'un contrat de travail à temps plein en plus du travail effectué sur «contrat» sont acceptables pour les exigences obligatoires M3, M7, M10 et M14.

Question 8

Pouvons-nous n'en soumettre qu'un (1) par exemple l'analyste d'affaires et pas toutes les ressources pour cette exigence?

Réponse 8

Non, les ressources doivent être soumises pour les quatre catégories de ressources suivantes: B.3 Conseiller d'Affaires, B.1 Analyste des activités, A.14 Développeur de page Web et I.4 Modélisateur de données / Modélisateur en GI.